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Møte i Samarbeidsutvalget Langesund barneskole. 
 
 
Tid. 11.03.2024 kl 1800 – 1930 
 
Sted: personalrom Langesund barneskole 
 
Tilstede: 
 
Kenneth B Johnsen 
Mette Å Nilsen 
Kris Vegard Bergman 
Elevråd 
Charlotte Jacobsson 
Christine Ekman 
 
Ikke møtt: 
Simona A Kobiela 
 
 
 
 

Pkt. Agenda: ANSVAR: FRIST: 

1.  Gjennomgang forrige referat 
 
Referat gjennomgått og godkjent 

  

 Event kommentarer:   

2.  Trygt og godt skolemiljø, jfr. Opplæringsloven kap.9a 
 
Rektor ønsker samarbeid med FAU om hva vi sammen kan jobbe 
med forebyggende for neste skoleår. Dette blir det strengere krav til 
neste skoleår. Vi tar dette opp på neste FAU møre som er 
02.04.2024 

  

 Innspill og konklusjoner:   

    

    

3.  Budsjett og regnskap  
 

Driftsbudsjett for neste skoleår har kommet. Det er redusert i 
henhold til kommunens innsparingsbehov. Det gjør at skolen 
høyst sannsynlig ikke kan prioritere digitale lisenser i loke stor 
grad som før. 
 
Lønnsbudsjett som er den største delen for skole har ikke 
kommet ennå. Det vil si at vi ikke vet «kabalen» for neste 
skoleår.  
 
Skoler skal nå rapportere mnd på budsjett og regnskap. Pr 
februar 2024 ligger Langesund barneskole og SFO i balanse. 
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Pkt. Agenda: ANSVAR: FRIST: 

 Innspill og konklusjoner   

4.  Ny opplæringslov, konsekvenser 
 
Slik rektor har tolket ny Oppl lov kan vi ikke benytte assistenter 
i samme grad i skole fra 1. august.  
Assistenter kan ikke lenger utføre undervisning av enkeltelever 
under veiledning av pedagog. Dette gjør at vi er usikre på 
hvordan de skal benyttet og må muligens fases ut i skole over 
tid, samtidig som vi trenger å opprettholde antall ansatte på 
SFO. 
 
Dette må vi jobbe videre med i Rektorkollegiet for å skape en 
felles forståelse for. 

  

5. KI. 
Kunstig intelligens kommer for full fart inn i samfunnet vårt, også inn i 
skole. Bambleskolen har begynt å jobbe aktivt med dette og ønsker 
å ta det i bruk både på lærersiden og elevsiden.  
Mye som må på plass i forhold til GDPR, men det er vi godt i gang 
med. Blir tema på planleggingsdager. 
 
 
 
 
 

  

      6. Elevråd:  
 Ønsker bedre toalettpapir på doene samt bedre dolokk. 
Rektor ordner med at vaktmester kan inviteres med på et 
elevrådsmøte for å se på dette. 
 
Elevrådet ønsker at dørene på toalettene ikke skal kunne låses opp 
fra utsiden. Rektor svarer at dette har med sikkerheten å gjøre så 
sånn må det dessverre være 
 
 

  

 
 Hilsen Kenneth B Johnsen 


